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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi okozza az iskolatej program megakadását" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .
Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Békés megye oktatási intézményeinek túlnyomó többsége részt vett az iskolatej programban
az elmúlt tanévek során . A 2006/2007. tanévet viszont a gyerekek már iskolatej nélkül
kezdték .

Ennek egyik oka lehetne a Kormány azon intézkedése, amellyel a tej korábbi 30+áfa
összegben maximált árát felszabadította, amely nagyban hozzájárult annak megdrágulásához .
Így jelenleg egy pohár iskolatej ára 37 Ft+áfa körül mozog, ám a Kormány a támogatás
mértékét valamilyen okból továbbra is a korábbi 30 Ft-os árhoz képest állapítja meg,
többletterhet róva így az egyébként is ellehetetlenített önkormányzatokra

Az iskolafenntartók tehetetlenek a kialakult helyzettel kapcsolatban . A tej drágulásának
többletköltségét is felvállalva keresték meg a forgalmazókat,akik viszont a kapacitás hiányára
hivatkozva nem vállalják a szállítást az iskolák számára . A dobozos iskolatej árát figyelembe
véve az így kapott literenkénti áron történő értékesítés semmiféle kárt nem okozna ezen
cégeknek. Érthetetlen továbbá számomra az is, hogy ugyanezen cégek autói napi
rendszerességgel hordanak tejterméket az iskolákba az iskolatej programon kívül a
gyermekek napi étkeztetéshez . A kialakult ellentmondásos helyzet tisztázása mind a
gyermekek, mind az iskolafenntartó önkormányzatok, valamint a gyártók érdekeit egyaránt
szolgálja.

Mi okozza az iskolatej program megakadását? Mit kívánnak tenni a kialakult állapot
megoldásáért?

0rs ggyűlés ivatwa
IromAnyszám : K

! A 4A O

trkezett . 2006 NOV 2 1

Tisztelettel várom válaszát!

Békés, 2006. november 21 .
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Erdős Norbert
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés
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